



RISDA ESTATES SDN. BHD.
(No. Syarikat : 72856-K)



Kami adalah syarikat di bawah Kumpulan RISDA Holdings Sdn. Bhd. yang sedang berkembang maju dalam industri perladangan serta mempunyai beberapa pusat tanggungjawab di seluruh Malaysia, dengan ini mempelawa calon-calon yang berkelayakan untuk mengisi jawatan-jawatan seperti berikut :-

1. Penolong Pengurus Ladang RISDA – Eksekutif Gred 4
2. Penolong Pengurus Kilang Sawit RISDA – Eksekutif Gred 4
3. Eksekutif Keselamatan & Kesihatan – Eksekutif Gred 4

Cara memohon :

Semua permohonan hendaklah dikemukakan ke alamat seperti dibawah dengan menyertakan maklumat peribadi beserta dengan gambar terbaru berukuran pasport, salinan sijil kelulusan dan pengalaman kerja serta sijil-sijil dan lain-lain dokumen yang telah disahkan.

**KETUA PEGAWAI EKSEKUTIF
RISDA ESTATES SDN. BHD.**

No. 31 Jalan Sulaiman 3
Taman Putra Sulaiman
68000 Ampang, Selangor Darul Ehsan

Telefon : **03-42704021 / 03-42704022**

Tarikh Tutup : 05 Mei 2023 (Jumaat)

**Hanya calon yang disenarai pendek akan dipanggil untuk temuduga.
Mereka yang tidak menerima sebarang panggilan setelah 2 bulan
dari tarikh tutup permohonan adalah dianggap tidak berjaya**



IKLAN JAWATAN KOSONG RISDA ESTATES SDN. BHD.

(No. Syarikat : 72856-K)

BIL	JAWATAN / GRED	TANGGAGAJI	KELAYAKAN
1.	Penolong Pengurus Ladang RISDA (EG4)	RM1,842.00 – RM5,353.00	<ul style="list-style-type: none"> i) Memiliki Diploma dalam bidang Pengurusan Ladang / Pertanian / Perniagaan Tani yang diiktiraf oleh kerajaan daripada institusi-institusi pengajian tinggi tempatan atau kelayakan yang setaraf dengannya ii) Mempunyai pengalaman bekerja selama 3 tahun dalam bidang yang berkaitan adalah diutamakan iii) Terbuka kepada konduktor yang menepati syarat
2.	Penolong Pengurus Kilang Sawit RISDA (EG4)	RM1,842.00 – RM5,353.00	<ul style="list-style-type: none"> i) Memiliki sekurang-kurangnya Diploma dalam bidang Kejuruteraan Mekanikal yang diiktiraf oleh kerajaan daripada institusi-institusi pengajian tinggi tempatan atau kelayakan yang setaraf dengannya ii) Mempunyai Sijil Stim Kejuruteraan sekurang-kurang Sijil Stim Gred 2 iii) Mempunyai pengalaman bekerja selama 3 tahun dalam bidang berkaitan adalah diutamakan
3.	Eksekutif Keselamatan & Kesihatan (EG4)	RM1,842.00 – RM5,353.00	<ul style="list-style-type: none"> i) Ijazah / Diploma Keselamatan dan Kesihatan Pekerjaan yang diiktiraf oleh kerajaan daripada institusi-institusi pengajian tinggi tempatan atau kelayakan yang setaraf dengannya ii) Mempunyai kelayakan lain atau telah menerima latihan yang ditetapkan dari semasa ke semasa subseksyen 29(4), Akta Keselamatan dan Kesihatan Pekerjaan 1994